

التاريخ: 2/7/2024

تحية طيبة وبعد

### الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 2024/6/30

أجتمع مجلس ادارة كلية مجان (الاجتماع الخامس 6/30) وقرر المجلس الموافقة على المشاركة في تأسيس شركة ذات مسؤولية محدودة بدولة الكويت بحسب النظام الأساسي للكلية، وعليه فان الكلية ستشارك بنسبة 99% تقريباً لتأسيس شركة قابضة ذات مسؤولية محدودة بدولة الكويت تحت اسم "شركة مجموعة مجان القابضة ش.م.م" على ان يكون نشاط الشركة شراء وبيع الأسهم والسندات محلياً ودولياً لحساب الشركة ، وتم تفويض عضو مجلس الادارة في مباشرة اجراءات التأسيس وتحديد راس المال وفقاً للضوابط والشروط المعمول بها بدولة الكويت، وسيتم الافصاح لاحقاً عن راس المال والعائد المتوقع عند الانتهاء من اجراءات التأسيس .

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير؟؟؟

التوقيع



الختم

Date: 2/7/2024

After compliments

**Subject: Board meeting outcomes dated 30/6/2024**

The Board of Directors of Majan College met (fifth meeting 6/30) and the Board decided to approve participation in establishing a limited liability company in the State of Kuwait in accordance with the college's article of incorporation. Accordingly, the college will participate approximately 99% in establishing a holding company with limited liability in the State of Kuwait under the name " Majan Holding Group Company LLC ", provided that the company's activity is to buy and sell shares and bonds locally and internationally for the company's account, and a member of the Board of Directors has been authorized to initiate the establishment procedures and determine the capital in accordance with the controls and conditions in force in the State of Kuwait. The capital will be disclosed later along with the expected return upon completion of the establishment procedures.

Kind regards

Signature

Stamp

